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Protokoll fört vid styrelsesammanträde med MBF i Eskilstuna 2021-08-29. 

Plats: Bridgelokalen i Eskilstuna 

Tid: 16.00-18.45 

Närvarande:        Birgitta Samuelsson 

                              Lennart Ekholm 

                              Per-Åke Jansson 

                              Ulf Sundberg 

                              Bo Wiker 

                             Anders Dahlström 

                              Steven Sjöberg 

                             Lars Gustavsson 

                               

Frånvarande:       

                           Elisabeth Stanley 

 

1. Mötets öppnande. 

Ordförande Birgitta Samuelsson öppnade mötet och hälsade alla 

välkomna. 

 

2. Val av sekreterare. 

Lennart Ekholm valdes till mötessekreterare 

 

3. Föregående mötes protokoll. 

Inga synpunkter så det lades till handlingarna. 

 



   
 
 

  

 
PROTOKOLL 

Sida 2 av 4 

 

 

4. Ekonomi. 

Ekonomin är under kontroll och det finns ca 84000 på bank samt ca 

31000 på Ruterkontot. 

BESLUT: TL på Realbridge får ett arvode på 150 kr + fritt spel vid varje 

tävling, detta gäller för 1 TL. 

BESLUT: De som vill ha startavgiften för SM-finalerna betalda av MBF ska 

fylla i blanketten för personliga utlägg och skicka till kassören för 

utbetalning. Birgitta skickar lista till Ulf på de som är aktuella så mailar 

han en blankett till dem. 

5. Tävlingar. 

Gripenträffen och Smeracét saknar fortfarande datum, detta bör 

bestämmas snarast. 

Spelet på Raelbridge gick knackigt så vi väntar med det och hoppas 

livespelet kommer igång igen på allvar. 

BESLUT: Spelprogrammet ska läggas upp under fliken ”spelprogram” på 

hemsidan. Lars och Per-Åke fixar. 

BESLUT: DM-Damer och DM-Veteran kommer att anordnas i Västerås av 

ABB BK. 

BESLUT: Birgitta sammanställer en lista på vilka klubbar som spelar live 

och lägger upp den på hemsidan. 

BESLUT: Mälarrallyt kommer att utökas med 2 tävlingar som ska spelas 

med HCP-beräkning, en i november och en i april. I totalen räknas nu 6 

av 9 tävlingar istället för 5 av 7. Anledningen är att vi vill försöka få med 

fler ” mindre rutinerade” på våra silvertävlingar och få till ett större antal 

deltagare på varje tävling. 
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6. Utbildningar. 

BESLUT: Att tillfråga Förbundet om de kan hålla en ruterkurs som vänder 

sig främst till nya användare av systemet. 

7. Kommunikation/Information 

 

Per-Åke rapporterade från DTL-träffen som skedde digitalt i år. 

Det var mest tillbakablickar på hur distrikten hanterat verksamheten 

under pandemin. Man pushade för att få igång livespelet och att försöka 

få fler att spela allsvenska div 4. Det gavs även instruktioner om hur man 

bör fylla i en speldeklaration, dessa finns på Förbundets hemsida. 

 

BESLUT: Ändra layout på hemsidan så att senaste protokollet hamnar 

högst upp. 

BESLUT: Per-Åke lägger snarast ut en inbjudan till DM-Damer på 

hemsidan, samt skickar massmail till alla damer i Distriktet om tävlingen. 

 

8. Övriga frågor. 

BESLUT: Lennart Ekholm deltar i Riksstämman i Örebro tillsammans med 

Per-Åke eller Anders. 

 

Då eventuella motioner till Riksstämman ännu inte kommit, BESLUTADES 

att dessa får behandlas via mail när de finns tillgängliga. 

 

Den manual som Ulf tagit fram ang ersättningar och kostnader för 

tävlingar gicks igenom och en ändring gjordes. Det tilläggsförslag som 

kommit från Elisabeth diskuterades men röstades ner. Ulf skickar snarast 

ut den slutgiltiga versionen. 

 

BESLUT: Bo Wiker hör med Fagersta om de fattat ett slutgiltigt beslut om 

att lägga ner klubben. 
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9. Datum och plats för nästa möte. 

Nästa möte blir i Bridgelokalen i Västerås den 31:a oktober kl 16.00. 

 

10. Mötets avslutning. 

 

Birgitta tackade alla för bra diskussioner och avslutade mötet. 

 

 

 

 

Lennart Ekholm                                          Birgitta Samuelsson 

Sekreterare                                                 Ordförande 


